
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Der indkaldes til møde om Møde nr. 

Skolebestyrelsesmøde 6 

Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

21. feb 2017 Mødelokalet 1.sal 19.00-21.00 

Deltagere 

 

Anders Backe, Jacob Bøgh, Jacob Kuhn, Jan Høgh Pedersen, Karin Stol-

tenberg, Rikke Fræhr Piihl, Jacob Søndergaard. 

Lars Bjarne Andersen, Louise Borg Mogensen, Bo Lemming, Ulla W. Nico-

laysen, Christina Wittrock 

Elevrepræsentanter: -  

 

Fraværende: Karin Stoltenberg, Jacob Søndergaard, Bo Lemming, 

 

Bemærkninger 

På mødet deltager Christian Haugk 

Dagsorden 

 

1 Formand byder velkommen 

 

Rikke bød Christian Haugk velkommen 

til mødet. 

Herefter var der en præsentations-

runde. 

Rikke præsenterede Harte skole, med 

udgangspunkt i skolens værdier, dialog, 

forpligtende fællesskab, øje for den en-

kelte. 

Skolen har et tæt samarbejde med lo-

kal samfundet, og hvor vi samarbejder 

om den fælles vision. Harte: stedet for 

den aktive børnefamilie. 

 

Den åbne skole: 

 

Harte Skole 

 

Dato 6. december ’16 

Udsendt af 

Louise Mogensen 

 

Afbud til 

Louise Mogensen 

Direkte telefon 79 79 79 45 

E-mail lobm@kolding.dk 



 

  Side 2 

 

 

 

Vi har en lærer der er tilknyttet Harte 

værket. 

Projekt: med relations netværket, hvor 

private virksomheder adopterer skole-

klasser. Pt. Samarbejder vi med Würth, 

Rotpunkt, Sparekassen Kronjylland. 

Rap-projekt med Musikskolen og God-

set. 

 

Christian tilkendegav at det er positivt 

at der er kommet et tæt samarbejde i 

lokalområdet. Det er det, som kan gøre 

forskellen mellem udvikling og afvikling 

af et lokalsamfund. 

 

Fremtidens skole i Kolding.  

Christian fortalte, at uddannelsesudval-

get holder møde omkring fremtidens 

skole. Målet er at udarbejde et katalog, 

med input til fremtidens skole. 

 

Jacob Kuhn gav udtryk for at Kolding er 

en pendler by, og derfor er det vigtigt 

at bevare skolerne i lokalområderne, så 

det er let at aflevere/hente.  

 

7.klasser: 

Lars Bjarne spurgte: hvad havde det 

kostet at Harte skole havde beholdt 

7.klasse? 

Christian gav udtryk for at placeringen 

af kommunens 7. klasser er truffet. Det 

giver ingen mening at se tilbage. Be-

styrelsen bør bruge sine kræfter på at 

se fremad. 

 

Skoledistrikter: 

Harte Skole giver udtryk for at di-

striktsbørnehaven Sønderled ligger 

uhensigtsmæssigt ift Harte Skole, da 

den ligger helt op ad Bramdrup skole.  

Harte Skole har derfor et ønske om, at 

der bliver kigget på skoledistrikterne, 

så feks Pinjevejens børnehave bliver en 

del af skolens distrikt, da den ligger i 

Harte Sogn. Det ville give bedre me-

ning. Ift kommende skoleår modtager 

vi 4 børn fra Sønderled (distriktsbørne-

haven) og 11 fra Pinjevejens børne-

have. Vi vil derfor gerne have mulighe-

den for at markedsføre os i Pinjevejens 

børnehave, da vi traditionelt set får 

mange børn derfra.  

 

 

 



 

  Side 3 

 

 

 

2 Ansøgning til uddannelsesudval-

get Pkt. 5 fra deres møde den 

8.februar 2017 

Omkonvertering af UU til 2 lærere i 

indskolingen jf. §16b i folkeskoleloven 

Harte Skole ønsker at være pilot 

skole. 

Der fremlægges udkast til ansøgning 

på mødet jf. de kriterier som uddan-

nelsesudvalget har opstillet. 

 

Louise uddelte referatet fra Børne- og 

uddannelsesudvalget mødet den 8. fe-

bruar 2017. 

 

Christian gjorde rede for baggrunden 

for det nuværende pilotprojekt. 

Hvordan kan der komme ro omkring pi-

lotprojekt. 

De faglige organisationer har været 

med til at udarbejde kriterier.  

 

Bestyrelsen påtænker at søge om at 

blive pilotskole. 

 

Ansøgningsfrist er 10 marts til BUF, 

Rasmus Graff. 

 

 

3 Dialog punkter 

Hvordan fastholder vi børnene i folke-

skolen 

Rekruttering til 0 klasser 

Fastholdelse af elever på mellemtrin-

net  

 

Se pkt. 1 

4 Opdeling af skoledistrikter 

Oversigtskort over skoledistrikterne 

vises på mødet 

 

Se pkt. 1 

5 Oplysning om faglige resultater til 

forældrene 

 

Hvordan kan vi som skole få lov til at 

oplyse om de faglige resultater. 

 

Iflg. Christian kan de resultater, der lig-

ger i program for læringsledelse, bru-

ges.  

 

6 Hvordan øger vi samarbejdet med 

det politiske niveau? 

 

Christian giver udtryk for, at det er vig-

tigt at bruge kontaktforum til at under-

bygge skolens og lokalsamfundets ud-

vikling. Gå gerne på tværs af de politi-

ske partier. 

Vigtigt med det lokale engagement. 

 

 

 

 


